
 

Všem členům KT ČMMJ, z.s. 

 

Volba předsedy a členů rady KT ČMMJ pro období 2023 - 2026 

volba předsedy a členů rady KT ČMMJ se uskuteční elektronicky ve dnech 26. až 28. 5. 2023. 
Informace     o způsobu volby obdrží členové KT ČMMJ spolu s přístupovým kódem. 

Kandidátka do rady klubu trubačů 

Do rady KT ČMMJ a na předsedu KT ČMMJ kandidují následující členové klubu, kteří podali svou 
přihlášku kandidáta do 17. 5. 2023: 

Kandidáti do rady KT ČMMJ: 

− Ing. Miroslav Nováček 
− Ing. Josef Jirsa 
− Mgr. Jaromír Čížek 
− MgA. Martin Karban 
− Radim Janča 
− Eliška Kühnerová 
− Petr Sadílek 
− Lenka Kořenská 

Kandidát na předsedu KT ČMMJ, který se zároveň stane členem rady: 

− Ing. Hana Sedláčková 

 
Do Rady KT bude voleno 8 členů. Bohužel se nepřihlásilo více členů, než kolik je míst v radě klubu a 
tím ztrácí volby trochu ze své podstaty, nicméně všichni měli možnost se do voleb přihlásit. Pokud by 
měl někdo ze členů chuť se připojit neformálně a zapojit se více do aktivit Rady KT, bude samozřejmě 
vítán.  
 
Kandidáti uvedli ve svých přihláškách: 
 

− Ing. Miroslav Nováček 
 Možná je čas přenechat místo v radě mladší generaci, ale slíbil jsem kandidátce na 

předsedkyni Hance Sedláčkové, se kterou se mi báječně spolupracuje, že jí pomůžu 
alespoň tak, jak se mi to dařilo, či nedařilo v minulých 2 volebních obdobích pomáhat 
Petru Votavovi. Kromě organizační a administrativní práce místopředsedy jsem se 
snažil zlepšit komunikaci jak uvnitř, tak navenek, v rámci ČMMJ i vůči laické 
veřejnosti. Snad se mi to aspoň trochu podařilo, nejen vytvořením nového klubového 
webu. Moc mi záleží na tom, aby byl web neustále aktuální a našli jste na něm vše, co 
potřebujete, nebo co by mohlo vás či veřejnost zajímat. V novém volebním období budu 
rád v tomto všem pokračovat, ale rád se také o svojí agendu s někým mladším podělím, 
nebo mu ji postupně předám. 
 

− Ing. Josef Jirsa 
 Zdůvodnění mé kandidatury a volba činnosti v rámci rady spolu úzce souvisí, proto 

bych je rád představil společně. V první řadě bych rád, do jisté míry, navázal na práci 
našich vážených "otců zakladatelů" a jejich následovníků. V radě klubu bych se rád 
věnoval evidenci členů (určitým způsobem se tomu již věnuji jako stálý 



 

spolupracovník stávající rady). Dále bych se rád věnoval pomoci při přípravách 
soutěží (evidence přihlášek, tvorba startovní listiny, příprava podkladů pro poroty, 
úprava notových materiálů, příprava rozpočtu, atp.). 
Chtěl bych posunout systém kategorizačních zkoušek, protože si myslím, že tato 
dobrá myšlenka trochu ustrnula a potřebuje nový impuls ke svému dalšímu rozvoji. 
Chtěl bych zlepšit komunikaci mezi členskou základnou a radou klubu aktivnějším 
přístupem rady směrem ke členům. 
Nastínil jsem sice více než jednu činnost, které bych se chtěl věnovat, ale myslím si, 
že činnosti jednotlivých členů rady by neměly být striktně ohraničeny jejich hlavní 
oblastí zájmu a odbornosti, ale měla by mezi nimi probíhat úzká spolupráce a jistá 
forma provázanosti jednotlivých činností 
 

− Mgr. Jaromír Čížek 
 Práce s trubači a pro trubače mě baví a velmi zajímá. V končícím funkčním období jsem 

byl členem Rady KT ČMMJ. Jako hudebník a učitel hudby bych chtěl i v dalším období 
pokračovat v práci na notovému archivu a přípravě soutěžních skladeb. 
 

− MgA. Martin Karban 
 Vzdělávání a práce s mládeží. 

 
− Radim Janča 

 Chtěl bych být užitečný v oblastech, kde bude zapotřebí. Nebaví mě administrativa a 
úřadování. Jsem silný v mluveném projevu, osvětě KT v rámci regionu, popularizace 
troubení u mladých. Ovládám plynně NJ a AJ. Vhodný pro mezinárodní vztahy. 
 

− Eliška Kühnerová 
 Kandiduji již podruhé a i když se mi minulé volební období nepovedlo dostat se do 

Rady KT, intenzivně jsme celé 3 roky spolupracovali. Mým cílem je Klub trubačů více 
podporovat na sociálních sítích a oslovit více mladších členů. S tím souvisí i má 
spolupráce s Petrem Dudou a Martinem Karbanem v oblasti práce s dětmi. Ráda bych 
v těchto činnostech pokračovala a zviditelňovala Klub trubačů ČMMJ. 
 

− Petr Sadílek 
 Rád bych přiložil ruku k dílu a tak jsem se rozhodl, ucházet se o členství v Radě KT 

ČMMJ. Nemám představu, že bych se zaměřil na jednu konkrétní činnost, ale chtěl 
bych být platným členem rady a pomáhat s chodem klubu a organizací jeho akcí. 
 

− Lenka Kořenská 
 Lesnici a loveckou hudbu jsem poznala ve svých 9 letech. Od té doby mě tato činnost 

přirostla k srdci natolik, že jsem hned věděla, čím se budu ve svém životě zabývat. Po 
studiu konzervatoře v Českých Budějovicích jsem nastoupila na Janáčkovu akademii 
múzických umění v Brně v oboru hra na lesní roh. Nedílnou součástí mého života je 
také výkon práva myslivosti. Právě spojením studia hudby a všedním mysliveckým 
pohledem bych ráda přispívala k chodu klubu trubačů. Mezi mé oblíbené činnosti patří: 

− práce s dětmi, (výuka na nástroje, dětské dny a tábory) 
− výuka souborové hry, (trubači MENDELU, Trubači lesů města Brna) 
− organizace akcí (trubačská soustředění) 
− individuální výuka, rozvoj myslivosti a českých tradic. 

 
 



 

 
− Ing. Hana Sedláčková 

 Kandiduji do Rady na pozici předsedy a ekonoma klubu trubačů. Ráda bych i nadále 
podporovala naši trubačskou mládež, studenty na středních lesnických školách a 
učilištích, a to formou spolupráce s řediteli a vedením těchto škol na společných 
studentských setkáních, kde mladí trubači na vlně hudby navazují krásné přátelské a 
kamarádské vztahy, které si sebou odnášejí do života. Mou myšlenkou je zachovat 
vánoční koncerty, ať už v Rudolfinu nebo na jiném kouzelném místě v republice. Pro 
mnohé z nás, myslivce, trubače, ale i pro naše rodiny tímto milým adventním setkáním 
teprve začíná vánoční čas. Proto věřím, že se nám povede společně toto vzácné 
setkávání zachovat. Práce s financemi, kterou vykonávám a jejich správné a 
prokazatelné vyúčtování je pro mne hodně důležité, protože jedině tak jako klub víme, 
co trubačům můžeme poskytnout, jak jim zpříjemnit naše společná setkání a akce, aby 
se jim ještě lépe a radostněji troubilo. Mým cílem je i nadále podporovat naše skvělé 
trubače, abychom se mohli stále potkávat a radostně společně muzicírovat jak doma, 
tak v zahraničí. 

 
    Rád bych také všechny členy klubu ujistil, že i když radu formálně opustili někteří její dlouholetí 
členové, kteří tímto uvolnili svá místa pro činnost dalším aktivním členům klubu, tak jistě bude většina 
z nich novou Radu KT aktivně podporovat a zůstane v širším poradním sboru. Stejně tak bych to rád 
učinil já a stal se stálým spolupracovníkem Rady KT i v dalších letech a pomáhal při dalším rozvíjení 
aktivit klubu. 
    Děkuji pěkně všem členům, kteří podali přihlášku do nové Rady KT. Moc si vážím jejich rozhodnutí 
věnovat část svého volného času společné práci pro náš milý Klub trubačů ČMMJ, z. s. 
 
Hezké jarní dny 
 
Dne 18. května 2023 
 
Bc. Petr Votava 
předseda KT 


